
Titel: Wat is onze gezamenlijke uitdaging bij een groene, realistische oplossing situatie NBW? 

Subtitel: Overtuigingen staan in de weg!  

 

22 januari 2023, te Huizen 

 

Geachte voorzitter, geacht college, raad / commissieleden en inwoners van Huizen. 
Voorzitter, Fijn dat ik wederom kan inspreken. Mijn naam is Petra Vosters. 

Er zijn drie thema’s die ik graag met u wil delen: 

1. Allereerst wil ik dit college en de ambtenaren van Huizen een compliment geven. U, als 
commissielid, kent vast wel de actie “bomen in opstand1”. Na een gesprek met de 
wethouder van dit nieuwe college stonden binnen 3 weken (met behulp van de projectleider 
Marc de Vries en enkele ambtenaren Groen) 2 mooie Lindebomen in de grond aan de NBW. 
BRAVO! Er werd geluisterd naar de bewoners van de NBW en samen werd er voor een 
acceptabele oplossing gezorgd.  

Daarnaast ook een compliment voor de excuusbrief van de gemeente in januari 2023 dat zij 
nooit fatsoenlijk antwoord hadden gegeven op mijn schrijven van 2021. In deze brief stond 
tevens dat er samen naar realistische oplossingen gewerkt zal gaan worden. BRAVO! Er is 
een basis voor samenwerking. 

2. Er zijn de afgelopen tijd tientallen redenen genoemd waarom bomen moeten verdwijnen 
en niet herplaatst kunnen worden. En dan hebben we het niet over het verlies van bomen 
om redenen van bewoners zoals schaduw, blaadjes op het gras, schuurtje, stenen terras. 
Maar redenen door de gemeente;  van geen geld (meer), geen ruimte, te complex, we 
moeten eerst meer onderzoek doen, verkeer en bomen gaan niet samen, ziekte bomen, 
onvoldoende onderhoud gepleegd, enz tot het sneuvelen van bomen om de bouw van 
woningen, tennisbanen, 2 minuten snellere busverbinding, enz. enz. Mijn mede-insprekers 
zullen hier nog verder op ingaan.  

Maar nooit is het belang van groen en biodiversiteit samen met inwoners vertaald naar 
realistische en duurzame oplossingen voor onze gemeente Huizen. En ook nu wordt helaas 
met de nieuwe voorstellen serieus voorgesteld om bloembollen te planten en 
plantenbakken op de weg te plaatsen?  …. Hoezo verkeersveiligheid?! Wij willen de insecten 
en bijen weer horen gonzen in de Lindebomen! 

3. De raad en wij, de inwoners van Huizen, staan voor een gezamenlijke uitdaging. 
Gezamenlijk, want ook u zijn dingen toegezegd, zoals raadstukken die nooit kwamen. Ook u 
bent verbaasd over de vele bomenkap en bijvoorbeeld het minimale rendement van de 
busbaan. Ook u snapt niet waar de herplanting blijft. Ook u heeft de prachtige plannen 

                                                           
1 Er waren 2 Lindebomen op de grond geplaatst op Nieuwe Bussummerweg waar een jaar geleden plots veel bomen 
sneuvelden door kap. Met de tekst : Deze bomen zijn in opstand. “Wanneer mogen wij de grond in?” 



gezien van de NBW die niet uitgevoerd werden (alleen woorden en geen daden). Ook u bent 
verbaasd over gebrekkige participatietrajecten.  

Wat is dán die uitdaging waar we samen voor staan….? 

Wordt het geen tijd dat er een mind-shift plaatsvindt?   

Het belang van groen en biodiversiteit (klimaat) moeten we écht erkennen !!  

Overtuigingen als ‘geld kan maar 1 keer uitgegeven worden’ of ‘bomen en verkeer gaan niet 
samen’ belemmeren samenwerking en frisse oplossingen! Overtuigingen staan letterlijk en 
figuurlijk in de weg bij het samen met de inwoners creatieve en realistische plannen maken 
en uitvoeren. 

Bedankt voor uw aandacht en ik sta tot uw beschikking om mee te denken en werken! 

 

  

 


